
Protokoll styremøte i IL Havdur 
Sted: Stangeland Arena  

Tid: 16.09.2024 

Kl: 19.30 – 21.30 

Tilstede: David Opdahl, Jone Hamre, Alexander Eriksen, Heidi Sundvoll Dale, Mona Storegraven, 

Reidun Vigdel Ølberg, Jarl Roth (varamedlem) og Linda Reke (Daglig leder).  

Ikke tilstede: Bjørnar Voll- Stangeland 

Fredrik og Geir fra NFF Rogaland på besøk i starten. Presentasjon av kvalitetsklubbkonseptet.  

 

1. Vedtakssaker 
55/24 Godkjenning av protokoll fra forrige møte 

Vedtak: Protokoll fra møtet 19.08.2024 godkjennes og blir lagt ut på hjemmesiden.  

 

2. Orienteringssaker 
56/24 Økonomisk oversikt pr. 31.07.2024 

Hovedstyret fikk tilsendt regnskap på e-post 16.08.2024.  

Skiftet regnskapsbyrå.  

Budsjett 2025 som egen sak på neste møte.  

Vedtak: Hovedstyret tar den økonomiske oversikten til orientering og diskuterer budsjettprosessen 

fremover. Linda og Trond jobber videre med den økonomiske oversikten.  

 

57/24 Informasjon fra fotballavdelingen 
NFF presenterer kvalitetsklubbkonseptet og hovedstyret diskuterer hvordan dette kan videreutvikle 
Havdur som klubb.  
 
Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering.  

 

58/24 Informasjon fra håndballavdelingen 
Ny gruppeleder fra 1. september Reidun Vigdel Ølberg  
 
Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering 
 
 
59/24  FFO 
Budsjett 2025 og rekruttering.  
 
Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering.  



 

60/24  Årshjulet 

Årsfesten: Et arrangement for unger og ungdom, og et for de voksne. Dugnad? 

David og Jone ser på årsfesten for de voksne i januar.  

Vedtak: Hovedstyret tar informasjonen til orientering og fordeler ansvar mellom seg.  

 

61/24 Overnatting i havdurhuset 

Regler og rutiner 

Vedtak: Hovedstyret tar overnattingsreglene til orientering. 
 

62/24 Eventuelt 
Hellestø/dragefestivalen: Reidun tar det med videre til håndballgruppa.  
 
Tips til fotballen for inntekter er scoringsklubben.  
 
Janne har vært innom med resten av pengene fra Tormod. Vi har også fått noe fra Obos gir tilbake. Vi 
skal få 40 000 fra dette.  
 
Plan for aktiviteter på havdurhuset.  
 
Folkemøtet for Sørabygda 
 
  


